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Verslag viering 10 jarig bestaan Sanjuna 

 
Op zondag 14 april hebben we ons 10e lustrum gevierd! 

De middag begon met een gezellige inloop, koffie, thee en taart en de gelegenheid om kort al even 

met elkaar bij te praten. Het formele programma startte met een kort welkom van de voorzitter en 

vervolgens een presentatie van wat SANJUNA in de afgelopen 10 jaar heeft bereikt. In de tabel is te 

zien wat dit in de afgelopen tien jaar is geweest. 

 

 
 

 

Vervolgens heeft Vincent aan de hand van de 

prachtig door Tom D’Angremond gemaakte film 

verslag gedaan van zijn bezoeken aan Empada en ons 

meegenomen in de ontwikkelingen die daar 

plaatsvinden. Het mooie aan de film is dat iedereen 

een beeld kreeg van het reilen en zeilen in Empada 

en evenals een beeld bij de resultaten van de 

bestedingen, die we als SANJUNA doen. Mooie 

voorbeelden zoals de opgeknapte school, de 

noodzaak van het herstellen van de waterpomp en 

de nieuw opgestarte crèche geven een goed beeld van de toegevoegde waarde van de bijdragen.  

 

Nadat de film was gepresenteerd vertelde Annet Hermans  

aan de hand van fantastische vakantiefoto’s hoe het is om na 

jaren in Guinee Bissau gewoond te hebben nu na 15 jaar 

terug te zijn geweest en wel als toerist in de zuidelijke regio 

met haar ondertussen volwassen kinderen. Mooie beelden, 

prachtige natuur en uitnodigende verhalen die een zaadje 

hebben gepland om na te denken over een eventueel bezoek 

aan Empada als toerist. De voorzieningen worden steeds 

verder uitgebreid en zijn basic maar wel goed! 
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Hierna werden we getrakteerd op een muzikaal 

intermezzo en de verhalen van Ussu N’djai. Deze 

verhalen gaven achtergrond en kleur bij de inspiratie 

van zijn liedjes en muziek. Het feit dat het een trio was 

dat trommel, gitaar en zang combineerde was echt 

ontzettend inspirerend en gaf ons allemaal een hele 

goede sfeerimpressie van Guinese en Senegalese 

muziek tradities. Mijn jongens, die 4 en 7 zijn en de 

rest allemaal (super) saai vonden, hebben het nog 

steeds over de muzikale sessie! 

 

Daarna het meest serieuze deel van de bijeenkomst. De toekomstscenario’s werden geïntroduceerd. 

We hadden gekozen om 4 scenario’s voor te leggen en het gesprek te voeren over de voorkeur van 

de aanwezigen. Welke koers zouden we naar de toekomst toe moeten varen als bestuur. De 

achtergrond van deze scenario’s is dat op dit moment we als SANJUNA sterk afhankelijk zijn van 

Vincent die op gezette tijden de regio bezoekt om op die manier nieuwe aanvragen binnen te krijgen 

en om te kunnen beoordelen of de gelden juist besteed worden. Ondertussen raakt Vincent wat 

meer op leeftijd en is de kans aanwezig dat hij op een bepaald moment niet meer in de gelegenheid 

is om naar Guinee te reizen. 

 

Het eerste besproken scenario is NIETS DOEN - hierin houden we vast aan de bestaande koers en 

veranderen we niets. We hopen erop dat Vincent nog heel lang in goede gezondheid die kant op kan 

gaan en op het moment dat dit onverwacht niet meer mogelijk is, hebben we een noodscenario 

waarbij Steven van den Berg de lopende zaken ter plaatse kan afhandelen. Mocht Vincent 

onverhoopt niet meer kunnen dan moet op dat moment worden besloten wat het beste is. 

Het tweede besproken scenario is STERFHUIS - hierin stellen we als bestuur een datum vast per 

wanneer de stichting ophoudt te bestaan. Hiermee geven we duidelijkheid aan de donateurs en 

weten we naartoe moeten werken.  

Het derde besproken scenario is VERVANGER ZOEKEN IN NL - hierin gaan we op zoek naar een 

vervanger van Vincent, die een poos samen met Vincent naar Empada kan reizen en op termijn de 

rol van Vincent kan overnemen. Belangrijke voorwaarde is dat deze persoon de lokale taal spreekt. 

Het laatst besproken scenario is LOKALE STICHTING - hierin stimuleren we een lokale stichting om 

vaart te maken met de oprichting en op termijn gaat het geld direct van het bestuur naar de lokale 

stichting. Hierbij is nog steeds een voorwaarde dat aan beide kanten onderling Engels, Portugees of 

lokale taal gesproken kan worden. 

 

De conclusie op basis van de dialoog met de aanwezigen is dat men absoluut niet iets ziet in niets 

doen, dat sterfhuis met een datum ‘wat kil aan doet’, echter dat er wel een aantal donateurs is dat 

zegt: áls Vincent niet meer kan of gaat, dan stop ik met doneren. De optie het zoeken van een 

vervanger in Nederland kreeg bijval om nadrukkelijk te onderzoeken en de laatste optie lokale 

stichting werd alleen als echte optie gezien als dit in combinatie kon gaan met de vervanger in 

Nederland. Het bestuur weet hiermee wat haar te doen staat en gaat in de komende periode aan de 

slag om een beslissing te nemen én vervolgens ook acties uit te voeren. 

Na een kort slotwoord van de voorzitter was er gelegenheid voor een borrel en napraten.  

Al met al was het in onze optiek een zeer geslaagde middag. 


